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Občni zbor PD Kum 

Letošnji občni zbor PD Kum je bil 
15. maja v planinskem domu na 
Kumu. Udeležilo se ga je 84 članov. 
Za prijeten uvod v delo zbora je 
nastopil Mladinski pevski zbor Tr
bovlje. Poročilu predsednika so 
sledila poročila delujočih odsekov, 
manjkalo je poročilo mladinskega 
odseka, ki nikakor ne more zaživeti 
in mu bo potrebno nameniti poseb
no skrb in pozornost. 
Mnogo je bilo postorjenega v pla
ninski postojanki: prenova talnih in 
stenskih oblog v gostinskih pros
torih in nabava novega inventarja -
stolov, miz in klopi. Opleskani so 
bili spodnji prostori in obnovljeno 
toplovodno ogrevanje. 
Markacistom so največ težav pov
zročali gozdarji, ki po poročilu 
odseka za varstvo narave neodgo
vorno ravnajo z gozdovi. Obnoviti je 
bilo potrebno pot iz Zidanega mos
tu skozi Škratovo dolino in iz Renk 
do vrha Kuma. 

Varstveniki ugotavljajo, da imamo 
planinci kaj malo vpliva na dejavni
ke, ki siromašijo planinsko naravo; 
med primarnimi vplivi je one
snaženost zraka z žveplovim 

Prisojnik 
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Macesni in 
rušje, 
nad njimi 
razdrapane stene, 
okvir deklice — 
ajdovske. 

Pred mano 
skalovje, 
oblito z valovi svetlobe, 
rojene iz teme. 

Pod goro 
veličastna 
praznina. 
Kliče višina. 

dioksidom, čeprav ta v zadnjem 
obdobju ne presega 20 odstotkov 
dopustnih koncentracij. 
Pri nadaljnjem delovanju si bomo 
prizadevali za popis divjih 
odlagališč, ki so na območju občine 
v zaščitenem Kumskem krajinskem 
parku. Skušali bomo spoznavati in 
zaščititi floro in favno v Kumskem 
pogorju. 
V klubu planinskih vodnikov je bilo 
najbolj aktivnih devet od skupno 
dvajsetih registriranih vodnikov. Ti 
se redno izpopolnjujejo in imajo po
trjeno registracijo. Skupaj z 
izletniškim odsekom smo solidno 
izvedli že 17. tradicionalni novoletni 
pohod na Kum, ki se ga je udeležilo 
1500 pohodnikov. 
Izletniški odsek je uresničil 19 od 
25 načrtovanih izletov. Bili so veči
noma enodnevni, večdnevni ne 
navdušijo več. Pri izletih je del 
stroškov sofinanciralo društvo. 
Uspešna je bila devetdnevna od
prava v Dolomite in Zillertalske 
Alpe. 
Propagandni odsek je solidno in 
pravočasno obveščal društvene 
člane o načrtovanih izletih in ak
tivnostih društva, ki bo naslednje 
leto praznovalo 50-letnico delova
nja. 
V poročilu blagajnika je vredno 
omeniti, da so se sredstva za delo
vanje planinskega društva s strani 
občine Trbovlje v letu 1999 celo 
povečala, kar ni naključje. V ostalih 
društvih Zasavskega meddruštve-
nega odbora tega ni zaslediti. 
V razpravi in med pozdravi gostov 
oziroma predstavnikov planinskih 
društev je bila kar nekaj kritik delež
na PZS in njen neodgovoren odnos 
do sredogorja. 
Ob zaključku občnega zbora je 
podpredsednik PZS Adi Vidmajer 
podelil dva zlata, dva srebrna in se
dem bronastih častnih znakov PZS. 
Društvo je izkazalo priznanje naj
bolj delovnim članom in osmim 
podelilo društvena priznanja za nji
hovo delo. Na področju zasavske
ga MDO sta prejela srebrni častni 
znak dva člana, en član pa je bil na
grajen z zlatim znakom. 
Občni zbor je izvolil nov upravni od
bor, katerega člani so Milan 
Žnidaršič, Janez Brinar, Stani
slav Golob, Olga Plevnik, Franc 

Plevnik, Alojz Hriberšek, Janez 
Vresk, Marjeta Bricl, Vlasta 
Medvešek Crnkovič, Tina Plev
nik, Viktor Marolt, Drago Hribar in 
Albin Hauptman. Za predsednika 
je bil za naslednje dveletno obdobje 
izvoljen Milan Žnidaršič. 

Albin Hauptman 

50 let PD Velenje 
V Kulturnem domu v Velenju so 8. 
aprila obeležili polstoletnico delo
vanja Planinskega društva Velenje, 
ki je bilo ustanovljeno 1949. leta, 
sedaj pa šteje kar 1370 članov. Več 
sekcij in odborov v vseh krajih 
Šaleške doline in v Šmartnem ob 
Paki uspešno nadaljuje tradicije pr
vih članov, prav tako pa so združeni 
zagotovili lep glasbeno kulturni pro
gram ob slovesnosti. Prireditve se 
je udeležil tudi prvi predsednik PD 
Velenje Franc Antlej. 
Slavnostni govornik Andrej Brvar, 
predsednik Planinske zveze Slo
venije, je poudaril pomen skrbnega 
gospodarjenja tega društva s pla
ninskimi postojankami in planinski
mi potmi, varovanja okolja ter še 
zlasti za podjetno urejanje in 
vzdrževanje planinskega doma na 
Paškem Kozjaku. Zbranim sta 
spregovorila še predsednik Planin
skega društva Velenje Jože 
Melanšek in predsednik Meddruš-
tvenega odbora planinskih društev 
Savinjske doline Martin Aubreht. 
Oba sta omenjala pomen organizi
ranosti planinske dejavnosti in 
društev ter ohranjanje pogojev za 
delovanje, torej planinarjenje, var
nost v planinah in gorah ter 
druženje. 
Planinsko društvo Velenje bo v 
letošnjem letu obeležilo tudi 25-let-
nico Šaleške planinske poti, izdali 
bodo brošuro »50 let PD Velenje«, 
sredi poletja pa bodo praznovali še 
45-letnico Planinskega doma na 
Paškem Kozjaku. 
Ob zaključku glasbeno kulturne pri
reditve so mnogim članom podelili 
pisna priznanja ter častne znake 
Planinske zveze Slovenije. 
Razstava fotografij, nagrajenih risb 
in spisov učencev OŠ »50 let PD 
Velenje« v preddverju Kulturnega 
doma v Velenju je bila odprta še 
nekaj časa po praznovanju. 366 


